
Τα ρήµατα που στο τώρα τελειώνουν σε –ώ ,  
στο χτες έχουν κατάληξη –ησα µε ήτα. 

 

κρατώ - κράτησα 
 

 

  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

 

 
 
 

 
 

 
 
 

Ας κάνω τώρα εξάσκηση… 
 

 

1. Βάζω τα ρήµατα στο χθες µέσα στα σπιτάκια. 
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-ίζω 
 

 

σκίζω   έσκισα 

χτίζω ___________ 

ποτίζω ___________ 

σκαλίζω ___________ 

αρχίζω ___________ 

ραγίζω ___________ 

 
 

-ώ 
  

αγαπώ   αγάπησα 

χτυπώ ___________ 

νικώ  ___________ 

µιλώ  ___________ 

ρωτώ ___________ 

κυλώ ___________ 

 
 

Όνοµα: 
 

Τα ρήµατα που στο τώρα τελειώνουν σε –ίζω ,  
στο χτες έχουν κατάληξη –ισα µε γιώτα. 

 

χτενίζω -  χτένισα 
 

 



2. Γράφω τα ρήµατα σε όλα τα πρόσωπα στο χθες. 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

3. Πηγαίνω τις προτάσεις από το τώρα στο χθες, όπως το παράδειγµα. 
 

      

      τώρα: Γυρίζω σπίτι και βοηθώ την µαµά µου. 

    χθες:  Γύρισα σπίτι και βοήθησα την µαµά µου.  

 

    τώρα: Αγαπώ και φροντίζω την αδερφή µου. 

    χθες: ________________________________________________ 

 

    τώρα: Ποτίζω και σκαλίζω τον κήπο. 

    χθες: ________________________________________________ 

 

    τώρα: Περπατώ µε τα πόδια και συναντώ τους φίλους µου. 

    χθες: ________________________________________________ 

 

4. Μπορείς να βρεις πώς κάνουν τα ρήµατα στο τώρα; 
 

    ακούµπησα  _________________ 

   αποφάσισα  _________________ 

   µάσησα   _________________ 

   τηγάνισα  _________________ 

   πάτησα   _________________ 
             

\ 

εγώ χτένισα 

  
   
  
   
  
   
  
   
  
   

εγώ κράτησα 
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